
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 1. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 657
Vil ministeren oplyse, om muligheden for at trække i landbrugsstøtten i overensstemmel-
se med CAP-lovens konditionalitetskrav for god landbrugs- og miljømæssig stand (GLM) 
ved overtrædelser på sprøjtemiddelområdet, er blevet anvendt indenfor de seneste 5 år? 
I bekræftende fald, vil ministeren oplyse, hvor mange gange, og hvor stor en procentdel 
af landbrugsstøtten, der er blevet trukket?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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